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Samenstelling van de fractie/wethouders 

Fractievoorzitter 
 Arjen Hussem (financiën)

Fractieleden
 Koen van Gulik (wonen)
 Jenny Houtgraaf (duurzaamheid)
 Jeroen Sterk (mobiliteit)
 Rob van Mourik (groen)
 Joost Lubbers (sociaal domein)

Fractie-assistenten
 Casper de Kok
 Marco Bosman

Wethouders
 Hilde de Groot (GroenLinks) (financiën, duurzaamheid, circulariteit, milieu, natuur, 

openbare ruimte, toerisme, handhaving, monumenten, subsidiebeleid, stationsgebied, 
flexwoningen, grondzaken)

 Julie d’Hondt (PvdA) (WMO, jeugd, sport, cultuur, mobiliteit, integratie, dierenwelzijn, 
gemeentelijk vastgoed, welzijn, ICT)

Terugblik op het eerste jaar van deze raadsperiode

De 6 fractieleden, 2 fractie-assistenten en 2 wethouders van P21 hebben zich ingezet voor groener,
socialer beleid in de gemeente Bunnik.

Stevige basis
P21 heeft een coalitieakkoord gesloten met D66 en wethouders Hilde de Groot (P21/GroenLinks), 
Julie d’Hondt (P21/PvdA) en Ali Dekker (D66) zijn benoemd. Bij de presentatie van het akkoord 
citeert fractievoorzitter Arjen Hussem het uitgangspunt van P21 voor het verkiezingsprogramma en
onze raadswerkzaamheden: “Gezond en gelukkig in je leefomgeving, nu en in de toekomst”. Met 
het akkoord en de benoeming van deze wethouders hebben wij hier een stevige basis voor gelegd. 

Aandacht voor sociaal domein
Naast het coalitieakkoord, is met de gehele raad en na de nodige tijd en inspanning een 
raadsprogramma opgesteld. P21-raadslid Joost Lubbers: “Een belangrijke stap waarmee wij elkaar 
kunnen feliciteren. Alle partijen hebben hun standpunten geuit op het sociaal domein en dit 
hebben we na wikken en wegen met z’n allen kunnen omzetten in acties. Ik ga er vanuit dat we 
hiermee de sociale cohesie in de gemeente verder bevorderen.” Zo is er onder andere structureel 



meer geld vrijgemaakt voor jongerenwerk. Op het conto van de coalitie is een ander belangrijk 
sociaal succes het inrichten van een noodfonds voor kwetsbare huishoudens die in de knel komen 
door de hoge (energie) kosten. Daarnaast stonden wij samen met alle fracties in de raad achter 
plannen om geld in te zetten voor het verlagen van het energieverbruik bij huishoudens met lage 
inkomens.

Schone, veilige leefomgeving
P21-raadslid Jeroen Sterk blijft aandacht vragen voor verkeersveiligheid, geluidshinder en 
luchtvervuiling in de gemeente, door steun te geven aan een oproep van CDA voor meer 
maatregelen tegen geluidsoverlast en luchtvervuiling; vragen te stellen over geluidsoverlast en 
over verkeersongevallen. Bovendien heeft hij samengewerkt om met een raadsbreed gesteunde 
motie meer aandacht te krijgen voor problemen met landbouwverkeer in Werkhoven. Verder is er, 
dankzij een motie van P21, geld vrijgemaakt voor het naar voren brengen van een mobiliteitsvisie 
op de oude provinciale weg (Traverse) in de dorpskern van Bunnik, vóór verdere uitwerking van de 
geplande doorfietsroute door het dorp. De eerste contouren van deze visie zijn begin maart 
gepresenteerd aan belangstellenden.

Betaalbare woningen
P21 had eerder gepleit voor maatregelen om woningen betaalbaar te maken en te houden. Wij zijn
blij dat er met dank aan de coalitie nu een ‘opkoopbescherming’ is ingevoerd met een lagere 
prijsgrens dan in het oorspronkelijke voorstel. Daarnaast steunden wij samen met alle fracties het 
invoeren van een doelgroepenverordening om nieuwbouwwoningen beschikbaar te houden voor 
bepaalde doelgroepen. P21-raadslid Koen van Gulik voert intensief overleg met andere fracties en 
het College over het woningbouwprogramma voor nieuwbouwwijk Kersenweide: hoeveel 
woningen komen er straks in de verschillende prijscategorieën en voor wie bouwen wij? Ook 
volgen wij de plannen voor nieuwbouw in de Stationsomgeving.

Duurzaamheid
Energieneutraal, circulair, klimaatadaptief en natuurinclusief bouwen: wat is, binnen de al 
gemaakte afspraken, haalbaar voor nieuwbouwwijk Kersenweide? P21-raadslid Jenny Houtgraaf 
houdt een vinger aan de pols door vragen te stellen en alle afspraken onder de loep te nemen, ook
met aandacht voor het nabijgelegen Raaphofsebos: thuisbasis voor bijzondere diersoorten. Wij 
vroegen meermaals aandacht voor de slechte isolatiestaat van sociale huurwoningen en urgentie 
van verdere verduurzaming. De coalitie stemde vóór het afgeven van vergunningen voor twee 
zonneweides (Vlowijker en Zonnepark A12): een belangrijke stap richting een klimaatneutrale 
gemeente. En wegens onder andere impact op het milieu, zoeken wij manieren om het afsteken 
van vuurwerk bij de jaarwisseling terug te dringen. 

Groen en klimaatadaptie
Onze wethouders werkten (en blijven werken) aan plannen die nodig zijn voor het verder 
vergroenen en klimaatadaptief maken van de gemeente: een plan voor het verminderen van 
restafval, een herziening van het water- en rioleringsplan met meer aandacht voor 
klimaatadaptatie, en een overkoepelend plan met ambities voor groen voor de komende 20 jaar. 
P21-raadslid Rob van Mourik houdt een ‘groene blik’ op deze ontwikkelingen. Door meerdere 
keren vragen te stellen aan het College en met een oproep voor een evaluatie van het 



vergunningsproces gaven wij ook gehoor aan zorgen van inwoners over de kap van een aantal 
bomen in de gemeente. 

Financiële en technische stukken 
Naast inhoudelijke stukken is het ook de taak van de raad financiële en ‘technische’ stukken af te 
handelen. Dit zijn soms complexe besluiten over het stellen van prioriteiten, of andere besluiten 
die nodig zijn om de gemeente draaiend te houden. Als fractie en wethouders hebben wij onder 
andere gepleit voor meer geld voor duurzaamheid en groen. 

Groenere, socialere gemeente
Personeelstekorten bij de gemeente Bunnik hebben (net als bij andere gemeenten) impact op wat 
wij met z’n alleen kunnen bereiken. Maar alles overziend kijken wij als fractie tevreden terug op 
het eerste jaar van deze raadsperiode. De bereidheid tot samenwerking in de gehele raad geeft 
ons goede moed.

Raadsinstrumenten en besluiten

Met uitgebreide beraadslaging en veel uitzoekwerk bereiden raadsleden zich voor op 
besluitneming tijdens de formele raadsvergaderingen. In een gemiddelde jaar worden er meer dan
60 besluiten genomen. Notulen van de raadsvergaderingen zijn hier terug te lezen.

Raadsleden maken ook gebruik van verschillende instrumenten. Deze instrumenten staan 
beschreven in de Gemeentewet. Drie van de belangrijkste instrumenten zijn het recht om moties 
of amendementen in te dienen en het recht om vragen te stellen. In het eerste jaar van deze  
raadsperiode heeft P21 de volgende instrumenten ingezet:

Moties 

2023-02 Leefmilieu beschermen tegen extra vliegverkeer Ingediend P21 Aangenomen

2023-02 Oproep landelijk vuurwerkverbod Ingediend P21 Aangenomen

2023-02 Leefbaar en veilig Werkhoven (landbouwverkeer) Mede-ingediend Aangenomen

2022-12 Bomenkap Oostromsdijkje Ingediend P21 Aangenomen

2022-12 Inclusief en toegankelijk Bunnik Mede-ingediend Aangenomen

2022-12 Schone lucht en geluid Mede-ingediend Ingetrokken, 
toezegging

2022-11 Ondersteuning voor kwetsbare huishoudens Ingediend P21 Ingetrokken, 
toezegging

2022-11 Uitbreiding onderzoek minimabeleid Mede-ingediend Ingetrokken, 
toezegging

2022-11 Energiekosten verenigingen en stichtingen Mede-ingediend Aangenomen

2022-05 Veilige Koningsdag voor iedereen Mede-ingediend Ingetrokken, 
toezegging

Amendementen

2022-07 Mobiliteitsvisie dorpskern Bunnik van 2023 naar 2022 Ingediend P21 Aangenomen

2022-07 Flexwonen voorbereidingsbudget Mede-ingediend Aangenomen

https://bunnik.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Details/d4365ce1-321e-423f-abc4-0d9ddbba5e1c


2022-07 Vestiging voorkeursrecht gemeenten Kersenweide Ingediend P21 Aangenomen

2022-06 Prijsgrens tijdelijke regeling opkoopbescherming Mede-ingediend Aangenomen

Schriftelijke vragen

27-01-2023 Randvoorwaarden groen en klimaatadaptatie Kersenweide
27-01-2023 Bescherming bijzondere diersoorten Kersenweide
05-12-2022 Vragen n.a.v. informatienota uitkomsten BO MIRT
21-11-2022 Vervolgvragen Randvoorwaarden duurzaamheid Kersenweide
14-11-2022 Vervolgvraag verduurzamen sociale huurwoningen
12-10-2022 Verhoging plafond zonnevelden
03-10-2022 Randvoorwaarden Duurzaamheid Kersenweide
02-10-2022 Geluidsoverlast Fort Vechten
12-09-2022 Afspraken m.b.t. verduurzaming sociale huurwoningen
18-07-2022 Het perceel van het zwembad in Bunnik
24-05-2022 Nieuwbouwplannen 'Van Dam Terrein' te Bunnik

Mondelinge vragen

23-02-2023 Verduurzaming sociale huurwoningen
23-02-2023 Mobiliteitsvisie Traverse
23-02-2023 Aanleg nieuwe fietsbrug
26-01-2023 Bomenkap Marsdijk/beleid/planning evaluatie 
20-12-2022 Bomenkap Populieren aan de Kromme Rijn
10-11-2022 Verkeersongevallen
22-09-2022 Voortgang programma klimaatneutraal Bunnik
22-09-2022 Energiebesparing gemeentelijke gebouwen


